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Voorzitter, collega’s en inwoners, 
 
De begroting die ons nu voorligt is grotendeels gebaseerd op de coalitieafspraken. 
Terecht, maar in de uitvoer moet blijken of alles haalbaar is, want de ontwikkelingen volgen 
elkaar in rap tempo op, vaak mondiale zaken, buiten ons bereik, maar we worden wel 
geconfronteerd met prijsverhogende effecten. 
 
Laten we beginnen met een compliment aan het college en de ambtenaren voor de prettig 
leesbare en heldere begroting. Ook de oplossing om de voorliggende begrotingstekorten te 
dekken vanuit de algemene reserve is een pluim waard.   
 
Deze begroting geeft ook weer dat wij terughoudend moeten zijn met nieuwe plannen en 
zaken die aan te merken zijn als ‘nice to have’. Er komt veel op ons af de komende jaren. Wij 
refereerde al aan de mondiale ontwikkelingen, maar ook lokaal zien we de nodige plannen 
en kosten. Alleen al het herijken van het Integraal Huisvestingsplan voor het onderwijs en het 
realiseren van een toekomstvisie voor het zwembad, gaat ons jaarlijks miljoenen kosten. En 
dan hebben we het nog niet eens over het feit dat er na 2025 mogelijk geen budget meer 
komt vanuit het rijk voor de uitvoering van de klimaatopgave. Onze fractie en ongetwijfeld 
iedere partij van deze raad, vindt het van eminent belang dat de Energiestransitie 
plaatsvindt. En dat wij ons hard blijven maken voor energiebesparing door zowel de 
inwoners als de gemeente. Om dit te kunnen bewerkstelligen moeten wij dus in algemene 
zin voorzichtig zijn met nieuwe plannen die extra geld kosten in de jaren na 2025.  
 
Voor GGS staat voorop dat Soest in 2050 (bijna) CO2-neutraal moet zijn. Het is voor ons 
daarom prioriteit dat wij als gemeente hierin moeten investeren, ook als de centrale 
overheid niet met extra middelen komt! 
 
Onze fractie is blij met het voornemen van het college om in het buitengebied meer te gaan 
inzetten op gastheerschap en toezicht. Zo wordt er voor gezorgd dat de balans tussen natuur 
en recreatie meer in evenwicht blijft. De uitbreiding van het handhavingsteam ondersteunen 
wij van harte. 
 
Verder… 
 
Het is onze wettelijke taak om onder meer statushouders een woning toe te wijzen. Wij 
merken dat dit bij sommige inwoners tot onbegrip leidt. Onze fractie is van mening dat wij, 
nu deze problematiek op ons af komt, zeker niet de urgent woningzoekenden uit het oog 
moeten verliezen. Wij moeten het hoofd koel houden, niet in paniek raken en moeten kiezen 
voor duurzame woonoplossingen. Tijdelijke woningen zijn niet duurzaam en moeten tot een 
minimum worden beperkt. 
 
Een belangrijk uitgangspunt in deze begroting is ‘de integrale afweging’. Voor de uitvoering 
van nieuwe nog door de raad vast te stellen plannen zijn middelen geraamd van 7,5 ton in 
2024 en 1,5 miljoen vanaf 2025. Sport en Cultuur worden integraal benaderd met het Sociaal 
Domein. Ook het Fysieke Domein moet integraal bijdragen. Zo spreekt het recente IVP  
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(Integraal Veiligheidsplan) ook van "de noodzaak voor een integrale benadering vanuit de 
beleidsgebieden Sociaal Domein en Veiligheid."  
 
Wij denken dat iedereen wel ziet dat het praktisch handjes en voetjes geven aan die integrale 
benadering nog een hele klus is. We onderstrepen dat zowel de oorzaak als de oplossing van 
veiligheidszaken binnen het sociaal domein ligt. Een goede sociale basis zorgt mede voor 
goede veiligheid. En een goede veiligheidssituatie is bevorderlijk voor de sociale samenhang. 
De professionals van zowel de politie als het sociaal domein vissen zogezegd in dezelfde 
vijver.  
Graag een reactie van het college hierop, want wij hebben nergens kunnen lezen hoe en 
wanneer e.e.a. is verwerkt en afgerond? 
 
In het kader van de integrale afweging willen wij ook van het college horen waarom de 
‘Versterking capaciteit Bureau Regio Amersfoort’ (€ 115.000 structureel) niet ook is 
opgenomen bij de integrale afweging? 
 
Wij vinden het onbegrijpelijk dat er een Cultuurvisie en Sportnota worden gepresenteerd 
waarbij een financiële paragraaf ontbreekt. Wij horen graag van het college of zij bij de 
vaststelling van de Visie en de Nota, de garantie gaat geven dat met de uitvoering van de 
plannen in 2024 gestart kan worden ondanks het ontbreken van het financiële aspect. Zeker 
met in het achterhoofd dat het college van B&W in de voorgestelde begroting (pagina 86) 
aangeeft dat sport en cultuur twee belangrijke onderdelen van de Soester samenleving zijn.  
Zo niet, dan komen wij mogelijk met een amendement om e.e.a. aan te passen. 
 
Tot slot voorzitter, 
Wij zijn verheugd dat er een paraplu-bestemmingsplan komt om intensieve kamerbewoning 
tegen te gaan. Wij gaan ervan uit dat het college in het eerste halfjaar van 2024 komt met 
een voorstel richting de raad, voor een aanpassing van het paraplu-bestemmingsplan. Graag 
een reactie van het college hierop. 
 
Als gemeente moeten wij maatregelen blijven treffen om onze toekomst als Soester 
gemeenschap te borgen. De ons voorliggende begroting vindt GGS in zijn algemeenheid 
degelijk en een stap in de goede richting. De begroting is realistisch en goed te verdedigen. 
Maar: niet alles kan!  
 


